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Interpelacja

W sprawie zbierania przeterminowanych leków.

Zwracam się z interpelacją w sprawie zbierania przeterminowanych leków.
W Częstochowie jest problem z oddaniem przeterminowanych leków, które są odpadem
niebezpiecznym. Nie przyjmują ich apteki, a na stronach internetowych Urzędu Miasta oraz
CUK brak jest informacji gdzie takie leki można oddać, albo jest trudna do znalezienia. Jest to
przecież problem powszechny i stosowna informacja powinna być łatwo dostępna oraz
znajdować w każdej aptece.

W innych miastach np. w Warszawie każda apteka przyjmuje przestarzałe leki. Tak
powinno być również w Częstochowie. Władze Miasta powinny podjąć działania i uzgodnić
rozwiązanie problemu z samorządem aptekarskim. Obecnie, gdy ktośw dobrej wierze idzie do
apteki oddać lekki przeterminowane, zostaje poinformowany, że w aptekach nie są one
przyjmowane. W sytuacji braku dostępnej informacji, również w aptece, na temat jak pozbyć
się właściwie takiego odpadu lekowego mieszkańcy najczęściej wyrzucają leki do najbliższego
kosza na śmieci lub śmietnika. Zwracam się z interpelacja, aby podjąć działania i rozwiązać ten
problem.
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